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Til stede: 
Atle Rønning, (Norgesbuss) 
Birte Sjule (Sporveien) 
Bjørn Granviken (Sporveien) 
Cato Hellesjø (Sporveien) 
Erik Holmeide (Konsentra) 
Erik Lund (OVS) 
Hans-Kr. Engum (Nobina) 
Jan Egil Meling (Sporveien Trikken) 
Kjell Knarbakk (Unibuss) 
Per Magne Mathisen (Sporveien) 
Per Nilsen (Nettbuss) 
Torgeir Kristiansen (Sporveien) 
Øystein Svendsen (Unibuss) 
 
 
Bernt Reitan Jenssen 
Frode Hvattum (referent) 
Halvor Jutulstad  
Hanne Bertnes Norli 
Marit Leite  
Marit Westvig 
Nina Nitteberg (punkt 9) 
Rune Pedersen 
Tore Kåss 
 
 

Strategiforum 
 

 
Møtereferat 

4/2014 
16.10.2014 
Sted: Dronningens gt. 40 
 
Kl. 09.00 - 11.00 

 
Forfall: 
Alf Jørgen Fedog (Norled) 
Anders Riiber (Sporveien) 
Eli-Katrine Bøe (Oslo-Fergene) 
Ingeborg Holten (Sporveien) 
Philipp Engedal (Nobina) 
Terje Lysthaug (AKT) 
Thomas Tvedt (AFK) 
Øivind Leet (Nettbuss) 
 
Anders Finckenhagen 
Ellen Rogde  
Thorbjørn Thoresen 
 

 
 

 Sak Ansvar 

1 Godkjenning av referat 
 
Referat fra møtet i juni ble ikke godkjent, da det var feil dato 
på referatet. Vedlagt er nå korrigert versjon. 

 
Ruter 

2 Presentasjon ved Nettbuss Øst  
 
Nettbuss Øst presenterte selskapet. Presentasjon følger 
vedlagt.  
 
Diskusjon rundt at mangel på sjåfører er et felles problem for 
operatørene.  
 

 
Nettbuss 
 
 
 

3 K2016 – Innledende betraktninger  
 
Det ble orientert om arbeidet som nå er i igangsatt med 
K2016. Presentasjon følger vedlagt. 
 

 
Ruter 
 
 

4 Budsjett 2015 
Gjennomgang av Byrådets budsjettforslag og Statsbudsjettet. 
Presentasjon følger vedlagt. 

 
Ruter 
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5 Orientering – Fremtidig satsing på Elbusser  
Det ble presentert hvordan Ruter vurderer en større testing 
av elbusser. Presentasjonen følger vedlagt.  

 
Ruter 
 
 

6 KVU Oslonavet  
Det ble gitt en kort orientering. Det blir orientert mer i et 
senere møte 
 

 
Ruter 

7 Innspill til tema for kommende møter  
 

 Inntektssikring  

 Fremtidige billetteringsløsninger 
 
Det ble kommentert at det ble satt sammen en arbeidsgruppe 
som sammen skal jobbe med inntektssikring – dette arbeidet 
har ikke materialisert seg. Ruter vil sjekke situasjon og 
kommer tilbake med informasjon i neste strategiforum.  
 
Sporveien vil holde presentasjon i neste møte. 
 

 
 
Ruter  
Ruter 
 
 
 
 
 
 
Sporveien 

8 Neste møte 
 
4.12 
 

 

9 Eventuelt 
 
Arbeidet om felles visjon fortsetter. Det er foreslått to dager 
(19 og 20 januar) for neste samlinger. Invitasjon sendes ut 
senere.  
 

 
Ruter 

 


